
Шемсудин Мехмедовић 

1. Питања постављена Министарству комуникација и транспорта БиХ: 

1. “Прије осам мјесеци у медијима смо обавијештени да до 11. мјесеца BHDCA, 

значи наша Дирекција за цивилну авијацију, преузима контролу бх. неба. Тако је 

бар изјавио министар Хаџић. Да ли је BHDCA спремна и да ли су испуњени сви 

предуслови за то, те да ли се то и догодило или није? Ако не, због чега? 

2. Шта је Министарство комуникација и транспорта урадило да из своје 

надлежности припреми БиХ за 01. јул - датум уласка Републике Хрватске у ЕУ, 

те какве неприлике бх. привреда и грађани могу очекивати од тог датума? 

3. Почетком 2014. године наши сусједи гасе аналогни сигнал за електронске 

медије. Да ли је БиХ спремна за тај тренутак и докле је БиХ дошла са процесом 

дигитализације, те какве посљедице можемо очекивати? 

4. Зашто не почиње изградња моста на ријеци Сави у Свилају? Је ли истина да је 

извођач радова СТРАБАГ поднио тужбени захтјев због кашњења у увођењу у 

радове са одштетним захтјевом од око 2.880.000 евра, те ко ће сносити 

одговорност за нанесену штету Босни и Херцеговини?” 

2. Питање постављено Федералном министарству правде – „Да ли сте упознати са 

стањем и условима боравка у Казнено-поправном дому Луке Бихаћ?” 
 


